
Kdaj korak naprej
v delegatskem obveščanju?
Že pred časom so ddegati vseh delegadj za SIS družbenih dejavno-

sti • delegadje KS Kodeljevo za zbor knjevnih skupnosti SO Ljnb-
Ifana Moste-PoJjerazpiav|all osvojemnekajvečkot dveletnem delu.
V mzpnvah in aaaizah so ogotavgall, da je ddegatski astem v kra-
jeval skupnosti sicer zaživel in pokazal svoje prednosti pred nekda-
npm odboraiškim sistemom, vendar so se pojavile tudi slabosti in te-
iave v njegovem delovanju.

Prav vsi delegati pa so z vso.re-
snostjo najbolj in najprej opo-
zarjali na že znan problem
preobsežnih in velikokrat neja-
sno pisanih delegatskih gradiv, ki
za večino delegatov v KS niso ra-
zumljiva. Zato jih ne berejo, na
seje prihajajo nepripravljeni ali

pa, kar je še pogosteje, prav zato
izostajajo s sej, ki so pogosto
nesklepčne.

Dalje so ugotavljali, da KS za
približno polovico delegacij do-
biva le pet izvodov gradiv (od
tega dobivajo izvod neposredno
predsedniki delegacij, preostale

pa izmenično delegati s posredo-
vanjem KS), polovica delegacij
pa le en sam izvod. Zato dele-
gati povsem upravičeno sprašu-
jejo, kako z enim izvodom gra-
diva pripraviti kvalitetne razpra-
ve, kako razpravljati, predlagati
in zavzemati stališča do proble-
mov, ki so na dnevnih redih.

Neredko prihajajo gradiva v
KS prepozno in ni dovolj (ali
izredno malo) časa za skHc sej
delegacij in pripravo delegatov
za razprave, kar predstavlja ob
obsežnih gradivih še dodaten
problem.

Da bise izboljšalaobveščenost
in povečal interes delegatov pri
reševanju skupruh zadev in pro-.
blemov pri dogovarjanju, spora-
zumevanju in odločanju na vseh
ravneh in področjih družbenega
življenja, so se delegati KS Ko-
deljevo odločili o problemu ob-
vestiti vse predsednike skupščin
in izvršnih odborov občinske SIS
in predsednika SO Ljubljana
Moste-Polje, ter pisno predlagali
in zahtevali:

1. Na vseh področjih se je
treba čimprej Iotiti pripravljanja
in pisanja razumljivejših in manj
obsežnih delegatskih gradiv, ki

bodo sprejemljiva za vse delega-
te. Tako bodo uresničena stališ-
ča, o katerih je bilože mnogo po-
vedanega in zapisanega.

2. Kompletna gradiva naj bi
dostavljali tako kot dosedaj v
enem izvodu krajevni skupnosti,
vsem delegatom pa le povzetke
gradiv (največ poiovico tipkane
strani za vsako zadevo ali pro-
blem), ki naj v telegrafskem
slogu zajemajo predloge za reši-
tve.

3. Gradiva s povzetki naj bi
dostavljali v krajevne skupnosti
najmanj 14 dni pred napoveda-
nimi sejami skupščin SIS in zbo-
rov družbenopolitične skupnosti.
Tako bi v KS lahko pravočasno
sklicevali seje delegacij in do-
stavljali skupščinam pripombe,
sugestije in stališča delegatov iz
KS.

Delegati so prepričani, da bi s
takSnim sistemom Informiranja
gpodbndUi ludi pasivnejše kn-
jane k tvomemu sodelovanjn v
razpravah, delegate pa k večji,
boljšiprisotnoeti na sejah. Hknti
bi takSen način obveftanja dde-
gatov s povzetki tudi pocenil se-
danfe zelo dmgo obsežno obveš-
čanje. JOSIP DRAKSLER


